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L'alcalde de Cassà de la Selva, Enric Bagué, posa en dubte la necessitat del nou radar per 
tram que es va posar ahir en funcionament a la C-65 entre Cassà i Llagostera. Segons va 
assegurar el batlle en delcaracions a Catalunya Ràdio "hi ha altres llocs on podria ser més 
necessari" i també va afegir que "anys enrere la gent anava a la velocitat que volia, els 
accidents havien estat importants, però ara la gent és més prudent i sembla que aquesta 
velocitat la respecten perfectament". El nou radar està instal·lat en un tram de cinc quilòmetres i 
és en sentit Llagostera. 
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